
Občinski sindikalni svet

Še so ,,čme ovce"
Clani predsedstva občinskega sindikalnega

sveta so na svoji seji podrobno analizirali
uresničevanje družbenega plana občine Ljub-
ljana-Šiška in ugotovili, da je šišensko gospo-
darstvo večino nalcg uspešno uresničilo,
kljub temu pa je še nekaj organizacij zdru-
ženega dela, ki nikakor ne morejo izplavati
Iz težav. Najkritičnejša je situacija v gradbe-
nem pcdjetju Megrad, občinski sindikalni
svet pa se je že tvcrno vključil v razreševa-
nje problemov v tej OZD. Člani predsedstva
so precej pozornosti namenili tudi prehitri
rasti zaposlovanja, kar kaže, da nekatere
OZD skušajo ugodne ekonomske rezultate
doseči z ekstenzivnim zaposlovanjem.

Sindikalni delavci so v svojih akcijah v
maju največ pozornosti posvetili uveljavlja-
nju stališč republiškega sveta zveze sindika-
tov o pridobivanju in razporejanju dohodka
in uveljavljanju načel o delitvi po delu in re-
zultatih dfcla. Uresničevanje tega dokumenta
je še posebno važno, ker ni več sindikalne
liste, ki je urejala nekatere izdatke, nado-
mestila pa so jo ta stališča RS ZSS.

Sindikalni delavci so organizirali tudi zbi-
ranje pomoči za pomoč prizadetim v potresu
v Crni gori, aktivno so se vključili v akcijo
»Nič nas ne sme presenetiti«, nadaljujejo z
akcijo »zaključni račun«, saj je to perma-
nentna akcija in ne le enkratno dejanje,
vključili so se v akcijo »čista in zelena Ljub-
ljana«, v akcijo za preoblikovanje krajevnih
skupnosti, intenzivno pa se pripravljajo tudi
na skupščino kluba samoupravljavcev, ki bo
predvidoma 25. junija letos. Klub samo-
upravljavcev naj bi bil tisto mesto, kjer bo-
do delavci — samoupravljavci razreševali
probleme na področju samoupravljanja — iz
prakse za prakso.


